

Title (en)

A SEED-CONTAINING WATER IMBIBING UNIT AND METHODS UTILISING SAME.

Title (de)

AUFSAUGEINHEIT FÜR SAMEN ENTHALTENDES WASSER UND VERFAHREN ZUR ANWENDUNG EINER SOLCHEN EINHEIT.

Title (fr)

UNITE HYDROPHILE CONTENANT DES GRAINES VEGETALES ET PROCEDE D'UTILISATION DE CETTE UNITE.

Publication

EP 0495809 A1 19920729 (EN)

Application

EP 90914664 A 19901004

Priority

CA 2000620 A 19891013

Abstract (en)

[origin: WO9105459A1] A dry formulation for the growth enhancement of a seed comprises various nutrients, growth hormones, pesticides, and other beneficial and protective agents for the seed confined therein, in a particulate mixture of polymers including water-insoluble polymers such as polyacrylamide with hydroxypropyl methyl-cellulose, which upon moisture contact by rainfall or other irrigation means starts to slowly hydrate and form a controlled release gel, enveloping the seed to provide a protective zone for moisture retention and slow release of assimilable nutrients during the period of germination and development of the seedling.

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à une composition sèche servant à améliorer la croissance d'une graine végétale, qui contient diverses substances confinées dans l'unité, telles qu'agents nutritifs, hormones de croissance, pesticides et autres agents bénéfiques et protecteurs pour la graine, dans un mélange particulaire composé de polymères, par exemple de polymères insolubles dans l'eau tels qu'un polyacrylamide, et de méthylcellulose hydroxypropyle et qui, après contact hydrique avec de l'eau de pluie ou avec de l'eau d'irrigation, commence à s'hydrater lentement, jusqu'à former un gel à libération régulée, qui enveloppe la graine afin de former une zone protectrice assurant la rétention de l'humidité et la libération lente des agents nutritifs assimilables pendant la période de germination et de développement du plant.

IPC 1-7

A01C 1/06

IPC 8 full level

A01C 1/06 (2006.01); **A01G 9/10** (2006.01); **A01G 23/00** (2006.01); **C05G 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A01C 1/06 (2013.01 - EP US); **A01G 23/00** (2013.01 - EP); **A01G 24/35** (2018.01 - EP US); **C05G 5/14** (2020.02 - EP)

Citation (search report)

See references of WO 9105459A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9105459 A1 19910502; AU 647753 B2 19940331; AU 6501490 A 19910516; CA 2000620 A1 19910413; CA 2000620 C 19990427; EP 0495809 A1 19920729; FI 921566 A0 19920408; FI 921566 A 19920408; GB 2255269 A 19921104; GB 2255269 B 19940518; GB 9206931 D0 19920610

DOCDB simple family (application)

CA 9000337 W 19901004; AU 6501490 A 19901004; CA 2000620 A 19891013; EP 90914664 A 19901004; FI 921566 A 19920408; GB 9206931 A 19920330